

REPUBLICA MOLDOVA



(19) Agenția de Stat
pentru Proprietatea Intelectuală

(51) Int.Cl: *E04B 1/00* (2006.01)
E04B 1/12 (2006.01)
E04B 2/86 (2006.01)
E04C 1/40 (2006.01)
B26F 3/12 (2006.01)
B26D 1/553 (2006.01)

(12) CERERE DE BREVET DE INVENȚIE

(21) Nr. depozit: a 2011 0031 (22) Data depozit: 2011.04.11 (41) Data publicării cererii: 2012.10.31, BOPI nr. 10/2012	(13) A2
(71) Solicitant: S.A.R.I.F., MD (72) Inventatori: AGARCOV Alexandr, MD; AGARCOVA Natalia, MD (74) Mandatar autorizat: JENICIKOVSCAIA Galina	

(54) Panou de cofraj fix și dispozitiv pentru producerea acestuia

(57) Rezumat:

1
Invenția se referă la construcție, în special la panouri de cofraj fix și dispozitive pentru producerea acestora.

Panoul de cofraj fix conține un panou din material termoizolant inspumat, în care sunt executate fante pentru punțile de conexiune ale pieselor înglobate și adâncituri pentru amplasarea în ele a suprafețelor laterale ale pieselor înglobate.

Dispozitivul pentru producerea panoului de cofraj fix conține o placă de direcționare a panoului și filamente direcționate vertical. Dispozitivul conține suplimentar filamente în

2
formă de U, amplasate pe placa de direcționare a panoului în fața filamentelor direcționate vertical. Distanța de la filamentele direcționate vertical până la filamentele în formă de U corespunde lățimii suprafețelor laterale ale pieselor înglobate. Lungimea filamentelor în formă de U corespunde lungimii suprafețelor laterale ale pieselor înglobate, iar înălțimea filamentelor în formă de U corespunde înălțimii suprafețelor laterale ale pieselor înglobate.

Revendicări: 2

Figuri: 3

Șef Secție:

SĂU Tatiana

Examinator:

ANDREEVA Svetlana

Redactor:

CANȚER Svetlana

(54) Permanent shuttering panel and device for its production

(57) Abstract:

1 The invention relates to the construction, in particular the permanent shuttering panels and devices for their production.

The permanent shuttering panel contains a panel of heat-insulating foam, in which are made slots for the jumpers of the embedded parts and depressions for placement therein of the lateral planes of the embedded parts.

The device for the production of permanent shuttering panel contains a panel orientation plate and vertically oriented filaments. The device further comprises U-shaped filaments,

2 placed on the panel orientation plate in front of the vertically oriented filaments. The distance from the vertically oriented filaments up to the U-shaped filaments corresponds to the width of lateral planes of the embedded parts. The length of the U-shaped filaments corresponds to the length of lateral planes of the embedded parts, and the height of the U-shaped filaments corresponds to the height of lateral planes of the embedded parts.

Claims: 2

Fig.: 3

(54) Панель несъемной опалубки и устройство для ее производства

(57) Реферат:

1 Изобретение относится к строительству, в частности к панелям несъемной опалубки и устройствам для их производства.

Панель несъемной опалубки содержит панель из теплоизоляционного вспененного материала, в которой выполнены прорезы для перемычек закладных деталей и углубления для размещения в них боковых плоскостей закладных деталей.

Устройство для производства панели несъемной опалубки содержит плиту ориентировки панели и вертикально ориентированные нити накала. Устройство дополнительно содержит П-образные нити

2 накала, размещенные на плите ориентировки панели перед вертикально ориентированными нитями накала. Расстояние от вертикально ориентированных нитей накала до П-образных нитей накала соответствует ширине боковых плоскостей закладных деталей. Длина П-образных нитей накала соответствует длине боковых плоскостей закладных деталей, а высота П-образных нитей накала соответствует высоте боковых плоскостей закладных деталей.

П. формулы: 2

Фиг.: 3